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2019Z08895 

Vragen van het lid Hijink (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over een Frans beursfonds dat toetreedt in de Nederlandse zorg 
(ingezonden 30 april 2019). 

Vraag 1
Wat vindt u van het feit dat meerdere Franse beursfondsen investeren in de 
Nederlandse commerciële woonzorg?1 

Vraag 2
Hoe oordeelt u over het gegeven dat Stepping Stones, de organisatie die een 
omzet heeft gehaald van € 13 miljoen, huur en servicekosten vraagt aan 
bewoners die liggen tussen de € 1.750 en € 3.200 per maand, terwijl de zorg 
die bewoners krijgen grotendeels vergoed wordt door het zorgkantoor? Vindt 
u deze constructie wenselijk? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat dergelijke organisaties woningen via een vastgoed-bv 
verhuren en tegelijk zorg aan huis leveren vanuit een zorg-bv, zodat de winst 
op deze zorg uitgekeerd mag worden aan aandeelhouders? Is hier sprake van 
verkapte winstgevende verpleeghuizen? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Bent u bereid uit te zoeken welke andere (buitenlandse) organisaties 
dergelijke constructies hanteren in de zorg? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om deze constructie van winstuitkering per direct te verbieden, 
aangezien er ook een winstuitkeringsverbod van kracht is op de intramurale 
verpleeghuiszorg? Zo neen, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van Slootweg 
(CDA), ingezonden 19 april 2019 (vraagnummer 2019Z08245).

1 «Opnieuw slaat een Frans beursfonds toe op de Nederlandse zorgmarkt», Financieel Dagblad, 
18 april
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